
 

        

Protokół nr III/2024 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 19 czerwca 2024 r. 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00, zakończono o godz. 17:12.  

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój (nr 26). 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Sebastian Łukasiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał mieszkańców, radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju, 

Pana Skarbnika oraz pracowników Urzędu Miasta i Gminy obsługujących sesję.   

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 14 radnych; nieobecna: Daria Skrobotun-

Strączyńska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sesja nadzwyczajna została zwołana na 

wniosek Burmistrza Lądka-Zdroju. 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju dotyczącego zakupu i lokalizacji wagi do ważenia pojazdów odbierających 

odpady komunalne od właścicieli nieruchomości zamieszkałych w Gminie Lądek-Zdrój. 

2. Oświadczenia, wnioski radnych.  

3. Zamknięcie obrad.                                                                                                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju przedstawił wniosek Burmistrza Lądka-

Zdroju o rozszerzenie porządku obrad o oświadczenie Skarbnika Gminy Lądek-Zdrój.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem o zmianę porządku obrad, w głosowaniu wzięło 

udział 14 radnych; 13 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła wniosek; porządek obrad został zmieniony. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Część II.  

Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos Skarbnikowi Gminy Panu Arturowi 

Michałuszkowi.  

Skarbnik Gminy wydał oświadczenie dotyczące złej sytuacji finansowej Gminy. Pan Skarbnik 

zwrócił uwagę na problem z Wieloletnią Prognozą Finansową na przyszłe lata. Problem ten 

wynika, w  jego ocenie z dużej dowolności wprowadzania danych do WPF, np. zaplanowanie 

zmniejszenia wynagrodzeń o kwotę 3 000 000,00 zł, co realnie musiałoby oznaczać 

zlikwidowanie jednej z jednostek gminnych. Na zakończenie Pan Skarbnik zaproponował, żeby 

omówić problemy budżetowe na spotkaniu z radnymi.  

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej i zaproponował omówienie tematów 

związanych z budżetem na najbliższych Komisjach Rady Miejskiej.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady 

Miejskiej Lądka-Zdroju dotyczącego zakupu i lokalizacji wagi do ważenia pojazdów 

odbierających odpady komunalne od właścicieli nieruchomości zamieszkałych w Gminie 

Lądek-Zdrój 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej i przedstawił treść autopoprawki do projektu 

uchwały. Przewodniczący poprosił o opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Grzegorz Weber, który 

poinformował, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poprosił o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, jakie byłyby korzyści zamontowania wagi. Pan 

Burmistrz wspomniał również o proteście mieszkańców dotyczącym miejsca zamontowania 

wagi. Omówił również inne problemy związane z gospodarowaniem odpadami komunalnymi 

w Gminie.  

Rozpoczęła się dyskusja nad projektem uchwały, w której udział wzięli radni w następującej 

kolejności: Krystian Takuridis, Przemysław Marciniak, Grzegorz Weber, Przewodniczący 

Sebastian Łukasiewicz, Magdalena Podyma, Grzegorz Marszałek, Łukasz Krysa.  

Na pytania radnych odpowiedzi udzielali Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki oraz jego 

Zastępca Kazimierz Szkudlarek.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 2 głosy „za”,  

12 głosów „wstrzymujących się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju nie podjęła uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady 

Miejskiej Lądka-Zdroju dotyczącego zakupu i lokalizacji wagi do ważenia pojazdów 



 

odbierających odpady komunalne od właścicieli nieruchomości ujętych w gminnym systemie 

gospodarki odpadami w Gminie Lądek-Zdrój.  

 

2. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

Nie było oświadczeń, ani wniosków radnych. 

  

3. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian 

Łukasiewicz zakończył obrady nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

         (-) 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

   

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu  

19-06-2024 r. (porządek obrad). 

2. Lista obecności na nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 19-06-2024 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu  

19 czerwca 2024 r. 


